



ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 12:01

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Fredrik Selin vald till ordförande
Isabella Backman vald till sekreterare
Karolina Lundin vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Nygren, Nelly Cedergren,
Suzette Finne, Isabella Backman, Ida Karlsson, Nellie
Hansen, Karolina Lundin

Medlemmar: Olivia Biström,

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

Ändringar i dagordningen har gjorts

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- V-konf
- Styrelsemöte
- TB-mässan

- Vice ordförande

- Planerat inför fadderträff 2
- Läst igenom policyn
- Tagit fram exempel och prisjämförelse till Arktis representationskläder



- **Ekonomiansvarig**

- Påbörjat planering inför fadderträff 2
- Skapat Hitract-event för fadderträff 2
- Mejlat till faddrar
- Deltagit vid anordnande av lek för V-konf
- Läst igenom policyn
- Tagit fram exempel och prisjämförelse på festkläder

- **Utbildningsansvarig**

-

- **Eventansvarig**

- Planerat och ordnat lek under V-konf
- Mailat lokaler inför femmornas ex-sittning
- Stormöte nolle-p 2025
- Skickat bokningsförfrågan till studenternas

- **Resansvarig**

- Bokat möte med SBN angående bidrag till venedig
- Fixat hitract eventet för Ren och älgsafarin
- Förberett inför mötet med SBN
- Deltagit på möte med SBN
- Läst igenom policyn

- **Informationsansvarig**

- Läst igenom policy
- Fixat reklam till Ren- och Älgsafarin (B-skärmar, posters, inlägg)
- Knåpat lite på pingvinmärke

- **Administrationsansvarig**

- Planerat och utfört en lek under V-konf
- Mailat schemaläggare angående onsdag 9 april
- Läst igenom policyn
- Publicerat tidigare protokoll på Arktis hemsida

- **Näringslivsansvarig**

- Möte med sveriges ingenjörer tillsammans med mitt utskott



§ 10. DISKUSSION

SM3

- onsdag 5 mars, Fredrik presenterar en slide angående påbörjade projekt

Märkesförsäljning

- Vi har fått inbjudna till märkesförsäljning av NPG, 27 mars
- Kolla schemat till nästa vecka för att anmäla Arktis och de som kan delta

Representationskläder

- Inga invändningar mot policyn
- Jeansplagg är en stor kostnad jämfört med reflexvästar vilket vi tidigare också har diskuterat
- Policyn går vi igenom och diskuterar vidare om hur kläderna ska bäras.
- Nästa vecka sker en omröstning om vad för typ av kläder som ska representera Arktis.

Nolle-p 2025

- Suzette har deltagit på det första stormötet
- Märkes Försäljningen är det som berör oss innan nolle-p
- Nolle-p pågår mellan 20 augusti-7 september
- Vid överlämningen är det viktigt att vi tar upp nolle-p så att nästa styrelse följer riktlinjerna.
- Ingen aktiv rekrytering under nolle-p:s första veckan
- Möjligheten att ha forms andra veckan kommer det beslut om senare.

Intervjuer

- 8 personer har anmält intresse
- Vi behöver komma igång med intervjuer löpande
- Fortsatt diskussion krävs om hur intervjuerna ska genomföras.
- Ett dokument med intervjufrågor tas ska tas fram

Mötet med SBN

- Vi kommer inte få något bidrag
- För att få bidrag krävs det att deltagarna arbetar för det.
- En fråga som lyftes var om Arktis kan ta på sig arbetsuppgifter för att få bidraget. Detta ska diskuteras vidare.
- Någon sorts arbetsuppgifter kommer det att behöva bli och cirka 10 000 kr per deltagare i bidrag för det.



§ 11. **ÖVRIGA FRÅGOR**

§ 12. **BESLUT**

§ 13. **NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är 10 mars kl. 12:00 i E-huset.

§ 14. **MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12:55